



兹证明

# 浙江维特生物科技有限公司

注册编号: FAM-2389

证书编号: 11625FAM0023

已实施并保持饲料安全及质量管理体系, 包括符合良好操作规范 (GMP), 遵守:

## FAMI-QS 规范 第 6.0 版

基于以下场所:

FAM-2389-01: 中国·浙江省杭州市临平区东湖街道五洲路 26 号 2 幢 320 室

FAM-2389-02: 中国·浙江省杭州市下沙金沙大道 600 号东部国际商务中心东峰 20 楼

特殊饲料成分的贸易

工艺过程:

化学, 生物过程, 混合

饲料链类别 FII

经营者根据 FAMI-QS 供应链诚信模块 1.0 版实施饲料欺诈/饲料防御措施

初次认证日期: 2025 年 4 月 22 日, 有效期自 2025 年 4 月 22 日起至 2028 年 4 月 21 日。

对此证书的有效性, 请查询 [www.fami-qs.org](http://www.fami-qs.org)

此证书为英文证书译本

中心代表

王峰





hereby certifies that the company

## Zhejiang Vegavit Bio-Technology Co., Ltd.

Registration Number: FAM-2389

Certificate Number: 11625FAM0023

has implemented and maintains a Feed Safety and Quality Management System including  
Good Manufacturing Practice (GMP) in compliance with:

### FAMI-QS Code of Practice Version 6.0

on the following site(s)

#### FAMI-QS Site Registration:

FAM-2389-01: Room 320 of 2# Building, No 26 of Wuzhou Road, Donghu Street, Linping District,  
Hangzhou, Zhejiang Province, China

FAM-2389-02: 20F, Eastern Tower of IBC, 600 Jinsha Avenue, Xiasha, Hangzhou City,  
Zhejiang Province, China

for **Trading** of Specialty Feed Ingredients

From Process of

**Chemical, Bioprocess, Mixing**

Feed Chain Category **FII**

The Operator implements measures for feed fraud / feed defense according to the FAMI-QS  
Supply Chain Integrity Module V 1.0

Date of initial certification: April 22, 2025

The validity of this certificate is from April 22, 2025 to April 21, 2028

on behalf of HSL CERTIFICATION SERVICE

*For the validity of this certificate please check [www.fami-qs.org](http://www.fami-qs.org)*

